
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 9 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra edukacji i nauki Przemysława Czarnka 

Inwazja Rosji na Ukrainę spowodowała wielką liczbę uchodźców z zaatakowanego kraju. Najwięcej 

z nich trafiło do Polski. Polskie społeczeństwo obywatelskie oraz władze państwowe i samorządowe podjęły 

wielki wysiłek pomocy uchodźcom i zapewnienia im jak najlepszych warunków życiowych w naszym kraju. 

Jako przedstawiciel ustawodawcy odnoszący się do rozwiązań pomocowych, jakie zaproponowano 

uchodźcom, chciałbym poznać skalę tej pomocy, z uwagi na jej odpowiedzialne konstruowanie. Dlatego 

proszę o informację dotyczącą liczby dzieci uchodźców z Ukrainy korzystających, z końcem roku szkolnego 

w 2022 r., z edukacji szkolnej w Polsce oraz dane na temat całkowitych kosztów z tym związanych (wraz 

z informacją o tym, czego te koszty dotyczą). 
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